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Karlskoga Budoklubb

Styrelsemöte 2024-04-26
Närvarande
Kristin Adamsson (lämnade innan punkt två i dagordningen), Jan Hellqvist, Daniel Berndt, Simon Barrestål,
Mats Werf, Christian Hoffstedt, Frank Wartig, Per Eriksson, Anna Lindau

1. Mötets öppnande
Ordförande Jan Hellqvist öppnade mötet.

2. Besök från RF-SISU
● Kristin Adamsson från RF-SISU Värmland kom på besök. Vi pratade om klubbens struktur och vilka

stilar som tränas, sektionernas uppdelning, avgifter och intäkter, årsredovisningar, tävlingar, utrymme,
mattyta och förråd. Fråga om hur vi jobbar i sektionerna. Kristin presenterar RF-SISUs arbete.
Diskussion om styrelsens arbete kring klubbens stadgauppdateringar, policy, värdegrund. Om att
rapportera folkbildning.
Vi får höra av oss om när vi är intresserade av utbildningar från RF-SISU, för en dags eller några
kvällars utbildningstillfällen. En intressepunkt är bland annat vad vi vill med våra dokument, stadgar -
hur mycket tid vi vill lägga. Att få in detta i en styrelseutbildning är ett önskemål.

● Idrottens dag är ett bra fönster för många barn och ungdomar. Skolelever får komma och prova på olika
föreningars verksamhet. Förra året var ett tiotal med. Någon gång under v.34 (i augusti).

● Närvaro i IdrottOnline.

2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

3. Kassörens rapport
● Totala tillgångar på PG-kontot just nu är 148 929,08 kr
● Respektive sektions tillgångar just nu (240426) är

○ GBJJ, 26136,20 kr
○ JSJ, 17412 kr
○ Judo, 79359,98 kr
○ YSR, 10563,98 kr
○ Klubb, 27301,19 kr

4. Lokalen
● Brandskydd, stående punkt för att se över brandskyddet i samband med varje styrelsemöte.
● Ärenden till kommunen:

○ Förråd för mattor. Eventuellt kan vi få ett förråd från kommunen på annat ställe. Punkten togs
upp med kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar. -kvarstår
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○ Solskydd på östra sidan önskas, frågan har tagits upp med kommunen. -kvarstår
○ Ta över Innebandyns nuvarande Kansli? -kvarstår
○ Städning av herrarnas och tjejernas omklädningsrum samt korridoren utanför dessa. -kvarstår

● TV inklusive väggfäste till klubben. Janne och Christian ska köpa in, budget ca 5000 kr. -kvarstår
● Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Dojoprojektet lever vidare, med förhoppning om att

kunna knyta ihop olika träningsytor både för Karlskoga budoklubb och budoutbildningarna på skolan.
Utbildningarna växer och mår bra och det börjar behövas mer utrymme. Möten har hållits med bland
annat Folkhögskolans rektor för att titta på möjlig lokal. Konkreta alternativa lösningar ses över. Det är
i ett tidigt skede, men det börjar röra på sig.

● Budoklubbens gym. De större maskinerna ska forslas bort. Skivstången behåller vi. Tord önskar byta ut
en benpress. Fixa en hylla/viktställ att lägga de fria vikterna på. Judo använder dessa. Nordic Fighter
kan ge förslag på hur ytan kan formas. Blir gymmet fint kan det bli mer attraktivt att träna där.
Styrketräning kan ingå i judoträningen när ungdomarna blivit äldre. Rehabmöjligheter. Christian
föreslår ett gemensamt inköp av en assaultbike, han ska ta fram en offert. Gemensam genomgång av
gymmet föreslås. Planen: Söka stöd, sedan budgetera. -kvarstår

● Desinfektionsmedel har köpts in. -klar
● Vi har behov av förråd för mattor. Behövs innan vi köper in nya. Vi behöver nya mattor för att kunna ha

vår tävlingsverksamhet (pokaljakten). Tre tatamis ska kunna erbjudas samtidigt under tävling. -kvarstår
● Jan har ansökt om en repklättringskrok i taket för rep.

5. System, hemsida och sociala medier
● Närvarorapportering upp till 25 års ålder, viktigt att komma ihåg att rapportera!
● Christian tipsar om campverktyget som är smidigt för lägeranmälningar för barnläger.

6. Nycklar
● Nycklar och taggar registreras nu på laget.se och administreras av ansvarig sektionsledare.
● Janne är kontaktansvarig mot kommunen.
● Döda taggar ska växlas till fungerande. -kvarstår

7. Bevakning, drogpolicy och sexuella trakasserier, utdrag belastningsregister.
● Inget att rapportera.
● Belastningsregistret - stående punkt. Utdrag ur belastningsregistret uppvisas för ansvarig sektionsledare

som registrerar i laget.se. Sektionsledare får uppvisa utdrag ur belastningsregistret vid styrelsemöte.

8. Ju Shin Jutsu
● 23-24:e mars hölls ett Danläger i Vetlanda. Daniel och Simon närvarade.
● Lördagen den 6:e april hade vi träning med Stilrådet och några till svartbälten.
● 28:e april planerar vi att ha en samträningsdag för juniorer, tillsammans med Kampsportsklubben

Mifuné och Katrineholms Karateförening, i Örebro.
● 4-5:e maj har vi ett Stilläger för alla grader i Karlskoga.
● 1:a juni har vi ett event planerat för Eurenco Bofors. Jag har således bokat lokalen på laget.se.
● 19:e-24:e juli anordnas stilens sommarläger på Katrineholms Karateförening.

http://laget.se/
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● Mats återupptar seniorträningen senare i höst.
● Datum för JSJ träningsläger i Karlskoga Budoklubbs lokaler för 2024 har bestämts till 4–5/5 samt

19–20/10.

9. Judo
● I senaste Pokaljakten deltog 15 barn.
● Karlstadsläger förra helgen med klubbar från Norge, ca 80 deltagare. Det är en fin kontakt, samarbete

ska utökas.
● Judofestival hålls 17-19:e maj.

10. Gracie Barra
● 19/4 fick vi tre nya blåbälten, Clara, Daniel och Anna.
● 11-12/5 är det jubileumsläger i Köping, där bland annat Per ska undervisa.
● Tjejläger planeras i sommar/höst.

11. Yagyu Shingan Ryu
● Hosobuchi Akihisa kommer att besöka oss i Sverige mellan den 1-6 maj. Han kommer, tillsammans

med Per, att hålla ett seminarium helgen 4-5 maj på Folkhögskolan. Vi har då även gäster från Frankrike
och Schweiz. Våra franska gäster kommer att stanna och träna tillsammans med oss på skolan fram till
den 10 maj.

● Den 11-12 maj är Per inbjuden att undervisa på ett mix-läger i Köping. Han är inbjuden som
bjj-instruktör men det kan komma att bli uppvisning i Yagyu Shingan ryu.

● Per kommer bli en av arvtagarna inom stilen efter Shimazu Kenji.
● Avslutande närträff med koryugänget och Shiatsugänget tillsammans den 25-26/5.

12. Övrigt
● Klubbens stadgar är i behov av att ändras. Riksidrottsförbundet har en stadgamall. Bra om vi kan få

stöttning från RF-SISU. En positiv inställning efter dagens besök av Kristin.
● Fortsätt påminna om städning på toalett och i entrén.
● Anna kommer skicka ut dagordning och samla in uppgifter om sektionerna inför varje styrelsemöte.
● Niklas från bevakningsbranschen BYA söndag 12 maj önskar hyra budoklubbens lokal. Han erbjöd sig

betala 3000 kr, som vi kan öronmärka och göra något kul för. Uppdatering: de hittade en annan lokal.
● Klubben har en kontantkassa hemma hos Simon. Han ska till Nordea och hör sig för om att sätta in

pengarna. Ingen är emot.
● RF-SISU:s arbete och stöd är vi intresserade av. Vi ska komma med förslag på datum som vi bokar nu,

och följer upp och startar igång med efter sommaren. Mats fortsätter vara kontakt.

13. Nästa möte
Nästa möte är den 18/8 kl. 13:15.

14. Mötets avslutande
Ordförande förklarade mötet avslutat.


